



USER MANUAL FOR FOOD WARMER

FW6

2025

CAUTION

Eurodib Inc. is not responsible for any harm or injury cause due to any person's improper or negligent use of this equipment. This product should be operated by someone over the age of 18 who has been trained in the correct operation of this machine.

GENERAL INFORMATION

This food warmer is designed to keep pre-cooked food at safe and consistent service temperatures. It is ideal to use in commercial kitchens, buffets, catering service and food service establishments where maintaining food quality and safety is essential.

TECHNICAL SPECIFICATIONS

Model	FW6
Power	1200W
Voltage	110~120V / 60Hz
Material	Stainless steel
Pan Capacity	1 full-size pan 2 half-size pans
Water capacity	5.7 L (6 qt.)
Dimensions	L: 22.5" (53 cm) W: 13.3" (34 cm) H: 9.5" (24 cm)
Net weight	15.1 lb (6.8 kg)
Gross weight	18.07 lb (8.2 kg)
Warranty	1 year

OPERATION INSTRUCTIONS

- Plug unit into the correct electrical socket.
- Add water into the machine and fill it until the minimum water line.
DO NOT add water over the maximum water line. If you do, remove any excess water before turning on the machine.
- Turn the switch upwards to turn on the machine and verify the LED light indicator has turned on.
- Move the temperature control knob to the right and set it to start the heating process.
- Once you have finished with service, turn the knob to the left and turn the switch downwards to turn off the machine.
- Let the water cool and empty the machine.
- To clean the machine in between uses, use a damp soapy cloth and verify the machine is off or unplugged to prevent burns.

WARNING AND SAFETY INSTRUCTIONS

- **NEVER** immerse the machine in water.
- Do **NOT** operate the food warmer empty.
- The food warmer must be always grounded.
- Never move or carry the appliance when the machine is on.
- Never move the machine with when the machine contains pans with hot food or liquids.
- Clean spilled food or liquids from all exterior surfaces as soon as possible.
- Ensure the unit is unplugged when it's not in use, when filling with water or when cleaning the appliance.
- Do **NOT** clean the machine with a high-pressure water jet.

If you have any questions, concerns or issues, please contact us:



Eurodib

1-888-956-6866

customerservice@eurodib.com

www.eurodib.com



MANUEL D'UTILISATION DU RÉCHAUD ÉLECTRIQUE

FW6

2025

ATTENTION

Eurodib inc. n'est pas responsable en cas de dommages ou de blessures causés par une utilisation incorrecte ou négligente de cet équipement. Ce produit doit être utilisé par une personne âgée de plus de 18 ans ayant reçu une formation adéquate sur son fonctionnement.

INFORMATION GÉNÉRALE

Ce réchaud alimentaire est conçu pour maintenir les aliments précuits à une température de service adéquate et constante. Il est idéal pour les cuisines professionnelles, les buffets et les services de restauration où il est essentiel de préserver la qualité et la sécurité des aliments.

SPÉCIFICATIONS TECHNIQUES

Modèle	FW6
Puissance	1200W
Tension	110 ~ 120V / 60Hz
Matériau	Acier inoxydable
Capacité des récipients	1 récipient : Format complet 2 récipients : Demi-format
Capacité d'eau	5.7 L (6 qt.)
Dimensions	Longueur : 22.5" (53 cm) Largeur : 13.3" (34 cm) Hauteur : 9.5" (24 cm)
Poids net	15.1 lb (6.8 kg)
Poids brut	18.07 lb (8.2 kg)
Garantie	1 an

INSTRUCTIONS D'UTILISATION

- Branchez l'appareil sur une prise électrique appropriée.
- Ajoutez de l'eau dans la machine jusqu'à atteindre le niveau minimum.
NE PAS dépasser le niveau maximum. Si tel est le cas, veuillez retirer l'excès d'eau avant de mettre l'appareil en marche.
- Tournez l'interrupteur vers le haut pour mettre l'appareil en marche et vérifiez que le voyant LED est allumé.
- Tournez le bouton de contrôle de la température vers la droite et réglez-le pour démarrer le processus de chauffage.

- Une fois que vous avez terminé, tournez le bouton vers la gauche et basculez l'interrupteur vers le bas pour éteindre l'appareil.
- Laissez l'eau refroidir et videz l'appareil.
- Pour nettoyer l'appareil entre utilisations, utilisez un tissu humide savonneux et vérifiez que l'appareil est éteint ou débranché afin d'éviter toute brûlure.

AVERTISSEMENTS ET CONSIGNES DE SÉCURITÉ

- **NE JAMAIS** immerger l'appareil dans l'eau.
- **NE PAS** faire fonctionner le réchauffeur lorsqu'il est vide.
- Le réchauffeur doit toujours être relié à la terre.
- Ne jamais déplacer ou transporter l'appareil lorsqu'il est en marche.
- Ne déplacez jamais l'appareil lorsqu'il contient des récipients contenant des aliments ou liquides chauds.
- Nettoyez dès que possible les aliments ou les liquides renversés sur toutes les surfaces extérieures.
- Assurez-vous que l'appareil est débranché lorsque vous ne l'utilisez pas, lorsque vous le remplissez ou lorsque vous le nettoyez.
- Ne nettoyez **PAS** l'appareil avec un jet d'eau à haute pression.

Si vous avez des questions ou des problèmes, veuillez nous contacter :



Eurodib

1-888-956-6866

customerservice@eurodib.com

www.eurodib.com